
Re: Avklaring av planarbeid - revisjon av plan for skuterløyper
Helge Ant rossoga.siida@gmail.com

Sendt: on 30.11.2016 16:24

Til: Haakon Økland Haakon.Okland@hemnes.kommune.no

Reindrifa er helt imot skuterlypaa som er tenkt mellom oorgjellet og  Tustervassdammen. Den 

kommer tl å skjære ret igjennom et meget fnt beiteområde, som benptes både vinter og vår. 

Dete vil medføyre føor det føyrste at reinen ikke føår beitero, dernest at reinen vil begpnne å føylge lypaa,

enten nordover eller syrover. Vi ser at dete vil skaae store aroblemer føor oss. Videre mener vi at 

Hemnes kommune har allerede nok med skuterlypaer. Det kan jo ikke være slik at man føor enhver 

aris skal etablere mest mulig skuterlypaer i kommunen.
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